
 
 
 
 
 

      

 

 
 

 
Referat 
  
Møte i: Idrettskretsstyret i Oppland IK 
Møte nr.: 4/16-18. 
Tid/sted: Torsdag 8.12.2016 kl. 17:00-19:00, Hvelvet Restaurant, Stortorget, 

Lillehammer. 
Møtt: Brørby, Løberg, Brufladt, Nordhagen, Nyhus, Ramsrud og Støve.   
Forfall: Murud, Fløgum og Solberg 
Fra adm.: Skjærvik, Svellet, Haakenstad, Slokvik (OLT-I), Hjermstad-Sollerud 

(praksisstudent) og Stubrud.   
Kopi: Marit Roland Udnæs og Sondre Gullord fra Idrettsstyret, 

kontrollkomiteen. 
 
Saksliste:  
 
34/16-18 Protokoll fra IKS møte 3/16-18 og sak 33/16-18. 
35/16-18 Referatsaker 
36/16-18 Regnskapsrapport 
37/16-18 Handlingsplan 2017 
38/16-18 Budsjett 2017 
39/16-18 Eventuelt 
 
 
Sak 34/16-18:  Protokoll. 
Protokoll fra IKS-møte 3/16-18, 19.10.16. og vedtak i sak 33/16-18.  
  
Innstilling: Godkjennes. 
 
Vedtak:  Som innstillingen.   
  
 
Sak 35/16-18:  Referatsaker. 

 Styreledermøte Gardermoen 9.11.16; Berit og Tore refererte fra møtet. 

o Idrettens IKT-systemer; lenke til rapport http://tinyurl.com/hljo7fk;    
Innspill på rapporten sendt innen fristen. 

o Bernander-rapporten; lenke til rapporten sendt styret 3.10.16, rapporten 
overlevert til styret i skriftlig form på møtet. 

 Håndballsaken; Knut Korseth er leder av styreoppnevnt interimstyre for LHK. Knut 
deltok i møtet og redegjorde for arbeidet i interimstyret. 

 Idrettens Hus; Tore orienterte om status for idrettenshus – Mesna. 

 Miniseminaret på Idrettsgallaen; Tom refererte fra arbeidet og status. 

 Årets Ildsjel; Opplands kandidat er blant de fem finalistene som skal delta på 
Idrettsgallaen.  

http://tinyurl.com/hljo7fk
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 Ungdomskonferansen i Trondheim; OIK deltok med mentorer og ungdommer, 8 til 
sammen. Amund og Tom refererte fra konfreansen. 

 Møte med OFK; Berit og Tore refererte fra møter med OFK. Hovedtemaer; 
fylkestilskuddet i Oppland sammenlignet med andre fylker og etableringen av 
Idrettens Hus på Mesna.  

 
 
Sak 36/16-18:  Regnskapsrapport 
Regnskapsrapport per 31.10.16 ettersendt 2.12.16.  
 
Innstilling fra administrasjonen: Tas til etterretning. 
 
Vedtak:  Som innstillingen. 
 
 
Sak 37/16-18 Handlingsplan 2017 
Arbeidet med handlingsplaner er påbegynt i utvalgene, noen er lengere kommet i arbeidet 
enn andre. Status for arbeidet legges fram i møtet. Endelige Handlingsplaner behandles på 
styremøtet den 7. januar 2017 på Idrettsgallaen. 
 
Vedtak: Utvalgene jobber videre med handlingsplanene og leverer sine forslag til 

administrasjonen senest 3.01.17. Handlingsplanene behandles på 
styremøtet 7.01.17. 

 
 
Sak 38/16-18  Budsjett 2017 
Grovbudsjett med utgangspunkt i langtidsbudsjettet som ble vedtatt på Idrettskretstinget, 
gjennomgått i møtet. Aktivitetsdelen av budsjettet fordeles i henhold til handlingsplanene og 
søknad/tildeling av NIF sine kompetansemidler. Endelig budsjett vedtas den 7.01.17  
 
Vedtak: Tatt til orientering 
 
 
Sak 39/16-18  Eventuelt. 
Nomisjon til Inkluderingsprisen; Hilde presenterte forslaget om å nominere Mjøsa 
Kjelkehockeyklubb til årets Inkluderingspris; styret støttet forslaget. Tore sender inn forslaget 
innen fristen 9.12.17. 
 
 
Referat 
Tore Stubrud 


